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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:751 Kronofogdens försäljning av lustgas

Den 29 januari kunde man i tidningarna läsa att Kronofogden i Borås sålde ut 
196 cylindrar med lustgas, totalt 130 kilo, till reapris. Denna typ av cylindrar 
används sannolikt inte till vare sig förlossningar eller för att vispa grädde. I 
stället användes dessa som berusningsmedel och partydrog för unga människor 
med i många fall förödande verkningar i form av nervskador, blodproppar och 
svåra psykiska besvär. Det kommer då och då också rapporter om att lustgas 
används i samband med bilkörning, vilket kan få svåra konsekvenser.

Regeringen vet vilka konsekvenser lustgasanvändningen har och förbereder 
också ett förbud i vår, men Kronofogden säljer ut drogen till reapris.

”Lustgas skadar unga människor och göder den kriminella ekonomin” har 
socialminister Jakob Forssmed tidigare sagt i ett uttalande. Medicinsk expertis 
uttrycker också stark kritik mot Kronofogdens hanterande.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Kommer ministern att vidta åtgärder så att denna typ av hanterande hos 
Kronofogden inte upprepas? 

………………………………………

Ewa Pihl Krabbe (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-31
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


